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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JAMU 
dne 18. 11. 2021 

 
Přítomni: 
doc. Mgr. Roman Novozámský (předseda AS JAMU), MgA. Lucie Abou (místopředsedkyně AS JAMU), prof. PhDr. 
Veronika Broulíková, BcA. Stanislav Čaban, MgA. BcA. et BcA. Martin Hroch, Ph.D., MBA, prof. MgA. Jan Jiraský, 
Ph.D., BcA. Katarína Kandriková, Mgr. Petr Svozílek, doc. Ing. MgA. Lucie Pešl Šilerová, Ph.D., MgA. BcA. Petra 
Vodičková, Ph.D. 
 
Omluveni: prof. PhDr. Václav Cejpek, BcA. Filip Urban 
 

Přítomní hosté: prof. Mgr. Per Oslzlý (rektor JAMU), prof. Ing. Ivo Medek, Ph.D. (prorektor JAMU), JUDr. Lenka 
Valová (kvestorka JAMU) prof. Barbara Maria Willi, Ph.D. (děkanka HF) 

 
Program: 
1. Projednání Plánu realizace strategického záměru na r. 2022 
2. Různé 
 
Zahájení 

Předseda AS JAMU doc. Mgr. Roman Novozámský zahájil on-line zasedání AS JAMU a přivítal přítomné 
senátory. Přítomno bylo 10 senátorů. Předseda konstatoval, že zasedání AS JAMU bylo svoláno podle všech 
náležitostí a v souladu s Jednacím řádem AS JAMU a prohlásil senát za usnášeníschopný. Zápis vyhotoví 
místopředsedkyně AS JAMU.  
 

1. Projednání Plánu realizace strategického záměru na r. 2022 
Prorektor prof. Medek představil aktuální znění Plánu realizace strategického záměru na r. 2022 a vyzval 

senátory k případným komentářům a poznámkám. Dr. Vodičková zdůraznila uvedení správného znění názvu 
festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER, a sice „Mezinárodní festival divadelních škol SETKÁNÍ/ENCOUNTER. Doc. 
Novozámský položil otázku k bodu 1.A, 1.B, a sice v jaké fázi je sestavení komise, která by měla hodnotit 
absolventské výkony. Prof. Oslzlý informoval, že na HF bude ustavena pracovní skupina (nikoliv komise), která se 
řešení hodnocení absolventských výkonů v rámci státní závěrečné zkoušky na HF bude věnovat, ale neví, zda 
k tomu došlo. Prof. Jiraský potvrdil, že prozatím pracovní skupina ustavena nebyla. Prof. Oslzlý vyzval, aby iniciativu 
převzala HF, jelikož na DF prozatím tendence k hodnocení absolventských uměleckých výkonů v rámci SZZ 
známkou není. JUDr. Valová potvrdila, že je možné, aby každá z fakult přistupovala k hodnocení odlišně (ale 
v rámci jedné fakulty stejně).   Doc. Pešl Šilerová položila dotaz k bodu č. 5 Budování kapacity strategického řízení 
(5.B a 5.C), jejíž znění vyznívá jako zaměřené na pedagogické pracovníky (v bodu 5.C chybí v taxativním výčtu 
administrativní zaměstnanci). Kvestorka JAMU informovala, že bod 5.C se týká všech zaměstnanců JAMU a dále 
informovala, že DF navrhuje systém hodnocení zaměstnanců. V budoucnu bude kvestorka sdílet zkušenosti s tímto 
hodnocením. Děkanka HF informovala, že i na HF bude zkoušen systém hodnocení, své zkušenosti bude rovněž 
sdílet. MgA. Abou upozornila na chybu v názvu školy na str. 12 dole (vynechat v názvu školy „v Brně“). 
Předseda po skončení diskuse vyzval senátory k hlasování.  
 
Plán realizace strategického záměru na r. 2022 byl jednomyslně přijat. 
 
Hlasovali pro: 10 
Hlasovali proti: 0 
 

2. Různé 
Senát prodiskutoval otázku možnosti distančního hlasování při volbě rektora, kvestorka JAMU potvrdila, že na 

tuto variantu je JAMU připravená, distančně by ale museli hlasovat všichni senátoři. Dále kvestorka informovala, 
že na sněmu RVŠ se také touto formou hlasovalo. Senát se musí v souvislosti se sílící pandemií připravit na různé 
varianty zasedání Akademického senátu k volbě rektora. Místopředsedkyně vyhlásí nové hlasování ohledně 
termínu volby rektora, zároveň požádala senátory, aby kromě hlasování v Doodle poslali senátoři e-mail 
s upřesněním svých možností v každém navrženém termínu. 
 

Kvestorka JAMU informovala o informacích ze Sněmu VŠ: 
- Proticovidová opatření ze strany vlády – není jednoznačné, zda přijme bavorský model, který zasahuje přísně do 

oblasti vzdělávání. VŠ daly jasně najevo, aby se omezovala řádná prezenční výuka. Ustupuje se od antigenních 
testů u studentů, kteří bydlí na koleji, bezinfekčnost budou muset prokazovat PCR testy 1x za týden. RVŠ je pro, 
očekává, že se studenti nechají naočkovat. 

- Diskuse s NAÚ, aby pro jistotu bylo povoleno provádět zkoušení a zápočty on-line formou.  
 
V Brně dne 18. 11. 2021 
 
 
Zapsala: MgA. Lucie Abou 

Verifikoval: doc. Mgr. Roman Novozámský 


